
 
 

Klasa: 007-04/22-01/12 

Urbroj: 2170-55-01-22-1 

Rijeka,  15. prosinca 2022. godine 

 

 

Z A P I S N I K 

sa sjednice Učiteljskog vijeća održane 

dana, 15. prosinca 2022. godine u 17,00 sati 

 

 

Ravnateljice škole Loredana Jakominić, predložila je sljedeći 

 

Dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

2. Pametne ploče 

3. Dežurstva učitelja 

4. Sjednice razrednih vijeća 

5. Uvid u e-dnevnik 

6. Organizacija zadnjeg nastavnog dana u polugodištu 

7. Promocija u zvanje učitelja mentora- Iva Vukić Antić 

8. Prijedlog za kolegijalno opažanje 

9. Usvajanje izvješća o stanju sigurnosti na polugodištu u školskoj 2022/2023. godini 

10. Izvješće Učeničkog vijeća 

 

 

Izvjestiteljica ravnateljica Loredana Jakominić. 

Dnevni red usvojen je jednoglasno. 

Sjednici prisustvuje 43 / 45 učitelja. 

 

AD. 1. Temeljem prethodne sjednice Učiteljskog vijeća održane dana 24. studenoga 2022. godine 

ravnateljica škole Loredana Jakominić je članovima Učiteljskog vijeća pročitala prethodno napisani 

Zapisnik. Ravnateljica je pozvala prisutne članove Učiteljskog vijeća da se izjasne o prihvaćanju 

predočenog Zapisnika. 

 

Budući da nitko od prisutnih nije imao primjedbi, jednoglasno je donijet sljedeći 

 

Z a k l j u č a k 

"Usvaja se Zapisnik sa sjednice Učiteljskog vijeća održane 24. studenoga 2022. godine." 

 

 



Ad.2. Na regionalnom Carnetovom skupu održanom na  sveučilišnom kampusu u Rijeci, rečeno je 

kako će pametne ploče biti montirane po školama tijekom proljeća. 

 

Ad. 3.  Od prošle sjednice do danas vidi se veliki napredak u preuzimanju učenika prije nastave u 

7.45. Zahvaljuje se svima na poštivanju dogovora. 

Mole se učitelji za vrijeme velikih odmora rasporede na igralištima i holu kako bi sva mjesta gdje se 

kreću učenici bila pod nadzorom. 

Također, nakon uvođenja školskog zvona nema potrebe puštati djecu na odmor prije završetka sata 

jer su bez nadzora, obzirom da su dežurni učitelji još na satu. 

 

Ad.4.  Mole se učitelji i stručna služba da ne sazivaju sjednice Razrednih vijeća tijekom velikih 

odmora u zbornici. 

Dogovoreno je da će se sjednice RV održavati nakon nastave u jednoj od slobodnih učionica ili 

knjižnici. 

 

Ad.5. Uvidom u e-Dnevnik uočeno je kako neki učitelji moraju ažurirati podatke. 

Ima predmeta u kojima učenici imaju samo jednu ocjenu koja nije popraćena bilješkom. 

Također ima predmeta u kojima postoje samo bilješke o neprihvatljivom ponašanju, bez povratne 

informacije o ostvarenim ishodima. 

 

Ad.6. Učiteljsko vijeće dogovorilo je da zadnji nastavni dan u prvom polugodištu, 23. prosinca 2022. 

bude organiziran na sljedeći način: 

Razredna nastava imat će četiri sata i nakon toga učenici mogu u produženi boravak. 

Predmetna nastava imat će četiri sata nakon čega idu kući. 

U 12.00 sati imat ćemo blagdansko Učiteljsko vijeće ( pub kviz) 

U 13.00 sati imat ćemo Zaposleničko vijeće na kojem ćemo se oprostiti od naših kolegica koje odlaze 

u mirovinu- Sanja Čop Barbarić, Senada Tuhtan i Zora Mihaljević.  

 

Ad.7. Naša stručna suradnica socijalna pedagoginja Iva Vukić Antić promovirana je u zvanje učitelja 

mentora. Čestitamo kolegici na uspjehu. 

 

Ad.7.  Škola se može ponositi brojem učitelja mentora, savjetnika i izvrsnih savjetnika. Imamo 

izuzetno jake individualce, ali kao tim ne funkcioniramo najbolje.  

Ravnateljica smatra to svojim porazom. Planira se i dalje truditi i pronaći načine koji će kolektiv 

zbližiti. 

 



Ad.8. Psihologica Nada Kegalj obavještava Učiteljsko vijeće o rezultatima istraživanja među 

učenicima, Da sam ravnatelj/ica, što bih promijenio/la. 

AD.9. Ravnateljica je pozvala Nadu Kegalj, stručnu suradnicu - psihologa  da iznese prijedloga Izvješća 

o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa te mjerama poduzetim u cilju zaštite prava 

učenika na polugodištu  u školskoj 2022. / 2023. godini. 

 

Izvješće se unosi u Zapisnik u svojem skraćenom obliku, te se navode: 

• tehničke specifikacije školske ustanove 

• zadovoljavanje standarda opće pripravnosti održanih vježbi evakuacija 

• zadovoljavanje standarda zaštite na radu 

• mjere poduzete u zaštiti učenika 

• mjere poduzete u osiguranju prevencije neprihvatljivih ponašanja učenika 

• suradnja s mjerodavnim tijelima 

• rad stručno - pedagoških službi i rad administrativnih službi 

 

Na samom kraju iznijela je sažetak stanja sigurnosti unutar OŠ Podmurvice. 

  

Nakon okončanja izlaganja ravnateljica se zahvalila stručnoj suradnici psihologici Nadi Kegalj 

na podnesenom detaljnom Izvješću. 

Budući da nitko nije imao primjedbi, jednoglasno se, donosi sljedeća 

O d l u k a 

„Izvješće o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa te mjerama poduzetim u cilju zaštite 

prava učenika na polugodištu u školskoj 2022. / 2023. godini, usvaja se.“ 

 

 

Završetkom rasprave po dnevnom redu sjednica je završena u 1800 sati. 

Zapisnik je napisan u jednom primjerku na tri stranice. 

 

Zapisničar:       Ravnateljica: 

 

          Marin Bogičević, v.r.             Loredana Jakominić, v.r. 

 


